
 

Toezeggingen commissie BOD 
14 februari 2024 
 
Agendapunt Titel Toezegging Portefeuillehouder Stand van zaken Afgedaan 
VV - commissie 
Bestuur, Organisatie 
en Dienstverlening 
08-11-2023 3.10. 
Internationaal beleid 
Rijnland 

Rijnlands reisadvies Mw. Verkleij-Lemmers heeft 
nog een ‘nabrander’ bij 
agendapunt 3.10 over het 
reisadvies voor ambtenaren 
naar landen met de 
aanduiding rood en/of oranje. 
Rijnland wil dat advies 
volgen, maar de Blue Deal 
gebruikt een iets afwijkend 
advies. De portefeuillehouder 
zegt toe hierover vóór de VV 
in een memorandum nadere 
uitleg te zullen geven 

M.R. Verkleij-
Lemmers 

In de nota van wijziging 
die geagendeerd is voor 
de VV van 29 november is 
er een wijziging 
aangebracht rondom deze 
passage.  
 
Het voorstel is om 
daarmee de toezegging 
als afgedaan te 
beschouwen. 

Ja  

VV - commissie 
Bestuur, Organisatie 
en Dienstverlening 
08-11-2023 1. 
OPENING, 
VASTSTELLING 
AGENDA EN 
MEDEDELINGEN 

Karakters 
bestuursvragen en 
technische vragen 

De heer Roorda (CU-SGP) 
wijst op de diverse ‘karakters’ 
van vragen: bestuursvragen 
én technische vragen. Hij 
begrijpt dat deze laatste 
ambtelijk worden afgedaan, 
na een check bij de betrokken 
portefeuillehouder. 
Bestuursvragen worden via 
D&H beantwoord. Maar er zijn 
ook vragen op bestuursniveau 
die deel zouden moeten 
kunnen uitmaken van de 
beraadslagingen. Zelf heeft 

R.A.M. van der 
Sande 

Indien bestuurlijke vragen 
over de stukken ingediend 
worden in voorbereiding 
op de commissie of de VV, 
wordt de beantwoording 
daarvan in de vergadering 
door de portefeuillehouder 
gedaan. In het overzicht 
met beantwoording van de 
technische vragen wordt 
de vraag opgenomen en 
verwezen naar de 
betreffende vergadering 

Ja  



 

hij een aantal van dat soort 
vragen als bestuursvraag 
ingediend, om daarmee het 
bestuur als het ware voor te 
bereiden op door hem te 
stellen vragen in de 
commissievergadering. 
Dilemma: D&H vergadert niet 
meer voorafgaand aan de 
commissievergadering en dat 
houdt in dat deze niet meer 
tijdig als bestuursvraag 
kunnen worden beantwoord. 
Vraag: zijn er mogelijkheden 
om hierin te voorzien of wordt 
gerekend op het 
improvisatievermogen van de 
portefeuillehouders?    
De dijkgraaf voelt wel voor de 
laatste suggestie. Hij zal hier 
op terugkomen. 

waarin het antwoord zal 
volgen.  
 
Het voorstel is deze 
toezegging hiermee als 
afgedaan te beschouwen.  

VV - commissie 
Bestuur, Organisatie 
en Dienstverlening 
08-11-2023 3.10. 
Internationaal beleid 
Rijnland 

Aanpassen besluit 
Internationaal beleid 

Dhr. Roorda heeft een 
opmerking over het volgende 
besluitpunt: ‘a. Het vigerende 
beleid wordt gevolgd ’ De 
fractie neemt aan dat dit het 
geval is, maar veronderstelt 
dat er wordt bedoeld dat dit 
wordt voortgezet.   
Mw. Verkleij-Lemmers dankt 
dhr. Roorda voor zijn 

M.R. Verkleij-
Lemmers 

In de nota van wijziging 
die geagendeerd is voor 
de VV van 29 november is 
er een wijziging 
aangebracht rondom deze 
passage.  
 
Het voorstel is om 
daarmee de toezegging 

Ja  



 

alertheid en zegt toe dat in 
een Nota van Wijziging de 
tekst als verzocht zal worden 
aangepast. 

als afgedaan te 
beschouwen. 

VV - commissie 
Bestuur, Organisatie 
en Dienstverlening 
08-11-2023 3.9. 
Wijziging 
gemeenschappelijke 
regeling BSGR 

Aanpassen besluiten 
BSGR 

Dhr. Roorda heeft een 
procedurele kanttekening. Er 
wordt voorgesteld in te 
stemmen met het ontwerp 
van de Gemeenschappelijke 
Regeling Belastingsamen-
werking Gouwe-Rijnland en 
vervolgens om af te zien van 
een inhoudelijke zienswijze. 
Maar in de brief van de BSGR 
staat slechts dat er een 
zienswijze wordt gevraagd. 
Dat zou dan ook als besluit 
moeten zijn voorgelegd (te 
weten: de VV gaat akkoord 
met het niet indienen van een 
zienswijze). De VV stemt 
immers niet in met de 
wijziging als zodanig: dat 
gebeurt door de tafel van het 
AB van de BSGR.   
Dhr. De Vries veronderstelt 
dat de kanttekening van de 
CU-SGP terecht is en die zal 
dan ook worden meegenomen 
in de VV-stukken. 

J.P. de Vries Middels een Nota van 
Wijziging zijn de besluiten 
aangepast. Deze N.v.W. is 
opgenomen bij de VV-
stukken van 29 
november.  
 
Het voorstel is de 
toezegging als afgedaan 
te beschouwen. 

Ja  



 

VV - commissie 
Bestuur, Organisatie 
en Dienstverlening 
08-11-2023 3.2. 
Begroting 2024 en 
MJP 2025-2027 

Opstellen aangepast 
besluit 

Dhr. Van Dijk: voorts wordt in 
meerdere vergaderstukken 
als aangegeven dat het oude 
beleidsstuk eerst wordt 
ingetrokken en dat een nieuw 
daarna wordt vastgesteld. In 
dit geval wordt vermeld dat 
de nieuwe nadeel-
compensatieverordening eerst 
wordt vastgesteld en dat 
daarna de oude wordt 
ingetrokken. De fractie pleit 
voor uniformiteit.   
Dhr. Van Oeveren: bij de 
intrekking van de huidige 
verordening ontbreekt een 
verwijzing naar de 
inwerkingtreding van de 
Omgevingswet. Hij begrijpt 
dat ermee wordt bedoeld: ‘Als 
de Omgevingswet in werking 
treedt’, maar dat staat er 
niet. De voorliggende tekst 
wekt de indruk dat de oude 
nadeelcompensatie-
verordening per direct wordt 
ingetrokken wat zeer 
onwenselijk zou zijn. De VVD 
pleit dan ook voor een 
aangepaste tekst waarin een 
link is opgenomen naar de 
Omgevingswet.   

M.R. Verkleij-
Lemmers 

In de nota van wijziging 
die geagendeerd is voor 
de VV van 29 november is 
er een wijziging 
aangebracht rondom deze 
passage.  
 
Het voorstel is om 
daarmee de toezegging 
als afgedaan te 
beschouwen. 

Ja  



 

Mw. Verkleij-Lemmers: op 
basis van de inbreng van dhr. 
Van Dijk en dhr. Van Oeveren 
wordt een aangepast besluit 
opgesteld. 

VV - commissie 
Bestuur, Organisatie 
en Dienstverlening 
08-11-2023 3.6. 
Subsidieverordening 
Groenblauw 
Buurtidee 

Hardheidclausule 
subsidieverordening 

Dhr. Van Dijk vraagt of het 
klopt dat er een 
hardheidsclausule ontbreekt 
en zo ja, of die niet alsnog 
zou moeten worden 
toegevoegd.   
Mw. Verkleij-Lemmers (CDA) 
zegt toe dat de vragen over 
de hardheidsclausule 
schriftelijk zullen worden 
beantwoord. 

M.R. Verkleij-
Lemmers 

Deze vragen zijn als 
technische vragen 
behandeld voor de VV van 
29 november 2023.  
 
Het voorstel is om 
daarmee het voorstel als 
afgedaan te beschouwen. 

Ja  

VV - commissie 
Bestuur, Organisatie 
en Dienstverlening 
08-11-2023 3.6. 
Subsidieverordening 
Groenblauw 
Buurtidee 

Post subsidieplafond Dhr. Van Dijk wil weten waar 
deze post is opgenomen in de 
besproken begroting.    
De voorzitter zegt toe dat de 
vraag schriftelijk zal worden 
beantwoord. 

M.R. Verkleij-
Lemmers 

Deze vragen zijn als 
technische vragen 
behandeld voor de VV van 
29 november 2023.  
 
Het voorstel is om 
daarmee het voorstel als 
afgedaan te beschouwen. 

Ja  

VV - commissie 
Bestuur, Organisatie 
en Dienstverlening 
08-11-2023 3.2. 
Begroting 2024 en 
MJP 2025-2027 

Onepager begroting Mw. Meiland maakt zich geen 
zorgen over de communicatie, 
maar zou graag 
belangstellenden in één 
oogopslag beter willen 
informeren in begrijpelijke 
taal. Een verwijzing naar de 

J.P. de Vries Op dit moment wordt 
gekeken naar de huidige 
communicatie uitingen en 
wordt specifiek gelet waar 
verbetering in zit. 
Daarnaast loopt een 
proces voor het bereiken 

Ja  



 

website waar deze informatie 
te vinden is, kan afdoende 
zijn en kost niets.    
Dhr. De Vries herhaalt 
naarstig op zoek te zijn naar 
het goede 
communicatiemiddel. Er zijn 
meerdere routes nodig, 
omdat de website alleen niet 
toereikend is (voor de vele 
ingelanden die niet over een 
computer beschikken 
bijvoorbeeld). Veel mensen 
geven de voorkeur aan een 
papieren heffing. Hij zal de VV 
op de hoogte te houden ‘maar 
uw zorg is ook de mijne’. 

van ingelanden bij 
vaststelling van een 
volgende begroting in 
2025. Hier wordt de 
opmerking van mw. 
Meiland in meegenomen. 
De VV is geïnformeerd 
met een VV TKN-memo.  
 
Het voorstel is de 
toezegging als afgedaan 
te beschouwen. 

VV - commissie 
Bestuur, Organisatie 
en Dienstverlening 
08-11-2023 3.2. 
Begroting 2024 en 
MJP 2025-2027 

Stijgende WOZ-
waarde begroting - 
communicatie 

Dhr. Van Dunné wil vermeld 
zien in de inleiding dat de 
procentuele stijging 
(verandering van tarieven) is 
gebaseerd op een WOZ-
stijging van X, die nu 
ontbreekt. Hij vraagt of deze 
in de verkorte, openbare 
begroting kan worden 
meegenomen.    
Dhr. De Vries: hij zal dat hij 
deze uitleg meenemen in 
publieke uitingen. En hij zegt 

J.P. de Vries De opmerking van dhr. 
Van Dunné is 
meegenomen in 
communicatie uitingen 
rondom de begroting 
2024.   
 
Het voorstel is de 
toezegging als afgedaan 
te beschouwen. 

Ja  



 

toe dat dit in 2025 standaard 
wordt vermeld. 

VV - commissie 
Bestuur, Organisatie 
en Dienstverlening 
08-11-2023 3.2. 
Begroting 2024 en 
MJP 2025-2027 

Onderzoek naar 
kwijtscheldings-
beleid 

Dhr. De Vries: de keuze is in 
het coalitieakkoord 
vastgelegd, waarin is bepaald 
dat er eerst onderzoek wordt 
uitgevoerd.   
Mw. Meiland: wanneer zijn de 
uitkomsten bekend?    
Dhr. De Vries: vóór de VV 
geeft hij een indicatie. 

J.P. de Vries In de VV van mei 2024 
volgen de 
onderzoeksresultaten 
middels een presentatie. 
Zoals aangegeven in de 
bestuursagenda volgt 
hierop volgend uiterlijk in 
de VV van oktober 2024 
een besluitnota voor een 
herziening van het huidige 
beleid.   

Nee 

VV - commissie 
Bestuur, Organisatie 
en Dienstverlening 
08-11-2023 3.2. 
Begroting 2024 en 
MJP 2025-2027 

Aanpassing 
kwijtscheldings-
beleid 

Dhr. De Ridder: de PvdA vindt 
het verontrustend dat er een 
onderzoek wordt gestart om 
een verschil te maken tussen 
mensen die deze 
kwijtschelding nodig hebben 
en diegenen die deze echt 
nodig hebben. Klopt het dat 
op basis van het financiële 
beleid en de voornemens in 
de programmabegroting voor 
de komende vier jaar eigenlijk 
geen versobering 
noodzakelijk is?   
Mw. Meiland: ‘we starten in 
2023 met een onderzoek in 
hoeverre het mogelijk is om 
het kwijtscheldingsbeleid te 

J.P. de Vries In de VV van mei 2024 de 
resultaten uit het 
onderzoek worden 
gepresenteerd.    

Nee 



 

versoberen in 2025, echter 
zodanig dat kwijtschelding 
mogelijk blijft voor de 
mensen die het écht niet 
kunnen betalen.’ Welk bedrag 
verwacht men daarmee te 
besparen en welke definitie 
wordt gehanteerd voor ‘écht 
niet’?   
Dhr. De Vries: het onderzoek 
naar het kwijtscheldingsbeleid 
wordt te zijner tijd aan de VV 
toegelicht. 

VV - commissie 
Bestuur, Organisatie 
en Dienstverlening 
08-11-2023 3.2. 
Begroting 2024 en 
MJP 2025-2027 

Voorzieningen & 
reserves 

Dhr. Van Oeveren roept het 
college op om bij de herijking 
van de reserves goed te 
kijken naar de schuldreductie. 
Er ligt weliswaar een 
afspraak, maar nu de 
ingelanden een behoorlijke 
kostenstijging op hun bord 
krijgen, dient het college zich 
ook te buigen over een 
mogelijke reserveschuld-
reductie.   
Dhr. De Vries: medio 2024 
wordt een nota toegestuurd 
over hoe Rijnland wil omgaan 
met voorzieningen en 
reserves. De inbreng vanuit 

J.P. de Vries De inbreng uit de VV 
wordt meegenomen in de 
VV-besluitnota inzake 
Reserves en 
Voorzieningen, die 
geagendeerd wordt voor 
de VV van 15 mei 2024.   

Nee 



 

de VV zal hierin worden 
meegenomen. 

VV - commissie 
Bestuur, Organisatie 
en Dienstverlening 
08-11-2023 3.2. 
Begroting 2024 en 
MJP 2025-2027 

Behoud van 
gepensioneerden 

Mevrouw Meiland vraagt wat 
Rijnland doet om in beeld te 
brengen hoe gepensioneerden 
kunnen worden behouden 
voor het waterschap. Wordt 
er zodra de pensioen-
gerechtigde leeftijd ingaat 
actief geïnformeerd bij 
betrokkenen naar hun wensen 
en worden de mogelijkheden 
geschetst?   
Mw. Verkleij-Lemmers zal de 
vraag schriftelijk 
beantwoorden. 

M.R. Verkleij-
Lemmers 

Deze vragen zijn als 
technische vragen 
behandeld voor de VV van 
29 november 2023.  
 
Het voorstel is om 
daarmee het voorstel als 
afgedaan te beschouwen. 

Ja  

VV - commissie 
Bestuur, Organisatie 
en Dienstverlening 
08-11-2023 3.1. 
Najaarsburap 2023 

Toelichting 
blooteigendom 

De heer Van Geest (AWP) 
verwijst naar de tekst: ‘In de 
gewijzigde begroting is €3,0 
miljoen opgenomen voor 
verkopen van blooteigen-
dommen’ en vraagt wat er 
verstaan moet worden onder 
deze Rijnlandse 
blooteigendommen.   
De portefeuillehouder zal de 
definitie hiervan schriftelijk 
doen toekomen. 

J.P. de Vries De beantwoording van de 
vraag van dhr. Van Geest 
is opgenomen in de 
beantwoording technische 
vragen voor de VV van 29 
november.    
 
Het voorstel is de 
toezegging daarmee als 
afgedaan te beschouwen. 

Ja  

VV - commissie 
Bestuur, Organisatie 
en Dienstverlening 

Bijstellingen bij 
vaststelling 
begroting 

Dhr. Roorda: volgens 
planning wordt deze 
begroting op de VV-

J.P. de Vries Deze toezegging is 
meegenomen bij de 
behandeling van de 

Ja  



 

08-11-2023 3.1. 
Najaarsburap 2023 

vergadering van 29 november 
vastgesteld. Vraag: kunnen er 
dan nog bijstellingen worden 
doorgevoerd?   
Dhr. De Vries: als er sprake is 
van grote wijzigingen, dan 
zullen die mondeling door de 
portefeuillehouder aan de VV 
worden voorgelegd. Kleine 
wijzigingen worden niet 
separaat toegelicht. Er wordt 
dus een indicatie afgegeven 
over de stand van zaken met 
betrekking tot de begroting 
2023. 

begroting 2024 in de VV 
van 29-11-2023, waarna 
het stuk is vastgesteld.   
 
Het voorstel is de 
toezegging als afgedaan 
te beschouwen. 

 


